
Beste medewerkers van de griffie in Heiloo, 
 
Vriendelijk verzoek om (indien mogelijk) bijgaand recent artikel, met een interview met Tanja van 
Nes van PO/VO raad, onder alle raadsleden te verspreiden, voor bij de behandeling van het 
Raadsvoorstel over IHP 2024-2027 Heiloo in de Raadscommissie van 13 mei a.s. Daarin komt het 
belang van een IHP naar voren én een oproep om als gemeente te durven investeren in kwalitatief 
goede schoolgebouwen.  
 
Toelichting 
Schoolbesturen en gemeente hebben samen dit IHP opgesteld waarmee we keuzes hebben gemaakt 
voor de korte en lange termijn. Het Raadsvoorstel zet alle voorstellen uit het IHP op een rij. 
Gemeente Heiloo kan met dit voorliggende IHP én uitvoering conform scenariovoorstel 1, zoals in 
het Raadsvoorstel omschreven is, onderwijshuishuisvesting een flinke duw de goede kant op te 
geven. We lossen hiermee samen bestaande knelpunten op, o.a. ook het eigendom van de 
gebouwen en de kwaliteit.  
 
In het voorgesteld besluit: punt 4 -staat dat vanwege de financiële situatie van Heiloo voorgesteld 
wordt om te kiezen voor scenario 2 voor gebouwen De Kring en De Hoed.  
Wij hopen dat met het lezen van dit artikel u meer achtergrond krijgt over de noodzaak van 
investeren in onderwijsgebouwen. En dat u kiest voor scenario 1. Want in Heiloo moet het tempo 
om alle scholen aan de klimaatdoelstellingen te laten voldoen omhoog; er is de laatste tien jaar geen 
enkel schoolgebouw gerenoveerd of nieuwbouwproject van de grond gekomen. De laatste nieuwe 
school was OBS De Springschans aan de Breedelaan (2009) dus dit jaar vijftien jaar oud en het 
nieuwste schoolgebouw van Heiloo heeft ISOB inmiddels (2022 tot heden) al verduurzaamd met 
warmtepompen en zonnepanelen. Dit steekt nog meer af bij de andere schoolgebouwen in Heiloo, 
wij onderschrijven dan ook de toelichting bij de scenario’s dat kwalitatief goede schoolgebouwen 
een voorwaarde zijn voor goed onderwijs en voor het welbevinden van leerlingen en leerkrachten. 
En ja, daar is een investering voor nodig op korte termijn.  
En dat kan: want elke euro die het Rijk investeert in schoolgebouwen rendeert maatschappelijk.   
Dank voor de medewerking. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
  

 
  
  

 
 
 

https://www.isob.net/
https://www.facebook.com/ISOB-1277630072247679/
https://www.linkedin.com/company/isobcastricum
https://twitter.com/isobscholen

